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Za boljše sodelovanje
Pred dnevi je predsednik

skupščine občine Ljubljana
Center, Miro Samardžija,
sprejel predstavnike skup-
ščine občine Orahovica iz
Slavonije. V delegaciji so bi-
li Radko Majstorovič, pred-
sednik skupščine občine
Orahovica, predsednik nje-
nega izvršnega sveta ter član
IS, zadolžen za gospodar-
stvo. Poleg predsednika naše
občine so se pogovorov ude-
ležili še predsednica IS Nuša
Kerševan, Zdene Mali, član
komiteja ZK Center, ki je za-
dolžen za gospodarstvo, po-
močnik generalnega direk-
torja Slovenijalesa TOZD
trgovina ter predstavnik
Žičnice.

Pobudo za ta pogovor je,
preko komiteja ZK Center,
dala delegacija iz Orahovice;
delovna organizacija Slavoni-
jahrast iz njihove občine na-
mreč želi izboljšati sodelova-
nje s slovenskimi podjetji,
predvsem s Slovenijalesom.
Glede na to, da so se v njiho-
vem sodelovanju pojavili do-
ločeni problemi. Predsednik
skupščine, Miro Samardžija
je ob tem predlagal nekatere
rešitve, ki jih je sprejela tako
delegacija Orahovica kot tudi
predstavnik Slovenijalesa. Še
posebno pomemben del ome-
njenih pogovorov je skupno
izoblikovano stališče, naj obe
delovni organizaciji proučita
možnosti za še tesnejše sode-

lovanje, predvsem še na
oblikovanju nekaterih skup-
nih poslovnih programov kot
tudi nastopanja na tržišču. V
zvezi s tem so se domenili, da
bo delegacija Slovenijalesa v
kratkem obiskala Slavonijo-
hrast, da bi se o teh predlogih
podrobneje dogovorili.

Predstavniki Orahovice so
obiskali tudi delovno organi-
zacijo Žičnica, s katero so
imele delovne organizacije
njihove občfrie določene stike
o možnosti nadaljnjega sode-
lovanja.

Omenjeni razgovori so ta-
ko ena od oblik realizacije
stališč družbenopolitičnih
organizacij in delegatske
skupščine, da mora občina
tvorneje sodelovati pri or-
ganiziranju in medsebojnem
sodelovanju gospodarstva,
tako znotraj svojih meja kot
tudi širše. M. J.


